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Nr. 24618/2023 

 
 
 
 
PROCES- VERBAL 

încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Cluj din data de 22 iunie 2023 

 

Dl. Marius Mînzat: 
Bună ziua!  
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, republicată, prin Dispoziţia nr. 485 din 
16 iunie 2023  am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă ordinară pentru 
astăzi, data de 22 iunie 2023, ora 1100. Convocarea consilierilor judeţeni s-a făcut 
în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri, precum şi materialele însoţitoare, au fost postate 
pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, au fost afişate la sediul acestuia şi au fost 
transmise electronic tuturor consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la 
desfășurarea acestei ședinței publice a fost afişat la sediu, postat pe site-ul 
propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
desfășoară la  sediul Consiliului Judeţean Cluj, situat în Municipiul Cluj-Napoca, 
Calea Dorobanţilor, nr. 106, începând cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

 Înainte de a începe ședința, am să rog echipa tehnică, care se ocupă de 
buna funcționare a ședințelor, să facă anumite precizări.  
Dl. Andrei Szegedi: 
 Bună ziua! 
 Vă sugerăm să vorbiți cât mai departe de microfon și dacă e la o distanță 
de 2-3 cm, pentru că microfoanele de masă au niște filtre de voce și s-ar putea 
să apară niște probleme de distorsiune sau să taie vocea. Noi am încercat să 
mai reglăm la ele, dar....Atât am avut de precizat. Vă mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă mulțumesc și eu! 

* 
Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 

precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 
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Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe display-ul tactil, după 
semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească procedura de 
înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat că din totalul celor 
37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 32 
de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a 
lucrărilor şedinţei.  

Absentează domnul Alin Tișe, domnul Balla Francisc, domnul Ovidiu 
Călin Cosma,  domnul Sorin Vasile Pintea (motivat) și domnul Călin Valentin 
Felezeu (motivat). 

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 
Au fost invitate şi se află prezente persoane cu funcţii de conducere din aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean Cluj, precum și din entitățile aflate în 
subordinea/coordonarea/autoritatea Consiliului Judeţean Cluj care au tangenţă cu materialele 
supuse dezbaterii.   

* 
În continuare, supun aprobării procesul verbal al ședinței ordinare din 

data de 29 mai 2023, cu mențiunea că domnul Sorin Vasile Pintea este 
considerat absent motivat la ședința trecută, ca urmare a depunerii ulterioare, 
în scris, a documentelor care atesta imposibilitatea participării la ședința din 
plen.  

Totodată, vă aduc la cunoștință că domnii Mihai-Florin Iepure și Cătălin 
Sălăgean au transmis unele completări la procesul verbal, pe care le-ați primit 
cu toții pe e-mail, ca urmare a disfuncționalității apărute la sistemul de 
înregistrare de la ședința trecută, astfel: 
 
” Pagina 3 
Dl. Mihai Iepure: 

Bună ziua, domnule Vicepreședinte. Erau niște observații pe procedura 
la suplimentarea ordinii de zi. Speram că vom suplimenta ordinea de zi acum 
și cu un Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de 
expirarea duratei normale, a mandatului de consilier județean al domnului 
Gheorghe Iancu. Având în vedere informațiile apărute în spațiul public prin 
care se demonstrează că, din păcate, domnul Iancu este în incompatibilitate 
deoarece a votat în martie 2022, pentru numirea fiului său în funcția de 
membru al Consiliului de Administrație a Centrului Agro Transilvania Cluj. 
 
Pagina 12 
Dl. Mihai Iepure: 

Da, domnule Vicepreședinte, pentru aceleași argumente expuse la 
Proiectul de hotărâre numărul 6, grupul USR se va abține de la vot la acest 
proiect. 

* 
Pagina 11 
Dl. Cătălin Sălăgean: 

La Univers T, așa cum am arătat și în alte rânduri, observăm aceeași 
chestie și pe 2022 și anume că, din activitatea de bază Univers T nu se poate 
susține ca afacere, iar profitul înregistrat se datorează exclusiv chiriei încasate 
de la Iulius Mall și UBC. În aceste condiții, propunem ca chiria să se încaseze 
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direct de către Consiliul Județean Cluj, iar Univers T să se susțină din activitatea 
de bază, respectiv restaurant și hotel. 
 
Pagina 12 
Dl. Cătălin Sălăgean: 

Aici observăm că și în acest an societatea Pază și Protecție Cluj a 
înregistrat pierderi, la fel cum s-a întâmplat în ultimii ani. Propun ca Consiliul 
Județean să ia în calcul închiderea acestei societăți pentru că nu facem altceva 
decât să mutăm banii dintr-un buzunar în altul, adică de la societățile 
profitabile la cele care sunt pe pierderi.” 

* 
Dl. Marius Mînzat: 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 
Dl. Ionuț Florea: 

Aș avea o întrebare, ședința trecută și eu am fost absent motivat, dar am 
trimis înainte de ședință..... 
Dl. Marius Mînzat: 

Ok, sunteți înregistrat atunci ca absent motivat. 
Dl. Ionuț Florea: 

Da! Înainte... 
Dl. Marius Mînzat: 

Ok, este în regulă! 
Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Cluj din data de 29 mai 2023.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 31 de voturi „pentru” și 1 
membru nu a votat, situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 29 mai 2023 a fost aprobat, cu modificări. 

* 
În ceea ce privește proiectul ordinii de zi, propun suplimentarea acestuia 

cu 5 puncte, de la punctul 13A la punctul 13E, care v-au fost transmise tuturor 
pe e-mail.  

13A Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la Centrul 
Agro Transilvania Cluj S.A., în vederea exercitării drepturilor de acţionar 

13B Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor de acţionar 

13C Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unei părți 
din imobilul – teren, situat în municipiul Cluj-Napoca str. Borhanciului, în 
vederea organizării de competiții sportive 

13D Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Microbuze 
electrice pentru elevii din județul Cluj 

13E Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții ,,Creșterea eficienței energetice Pavilion 
2 al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello” Cluj-Napoca” 

Astfel, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu aceste 
puncte, vă rog să pregătiţi votul electronic. 
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Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru”, 

astfel că suplimentarea Proiectului Ordinii de zi a fost aprobată. 
* 

Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 
de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

 
* 

Dl. Marius Mînzat: 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi, împreună cu 

suplimentarea aprobată anterior.  Vă rog să pregătiţi votul electronic.  
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule vicepreședinte, o scurtă intervenție dacă-mi permiteți? 
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți! 
* 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 31 de voturi „pentru” și 1 

membru nu a votat,  astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat și cuprinde, 
după renumerotare, un număr de 22 puncte, după cum urmează: 

1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a 
judeţului Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind nominalizarea pe beneficiari a sumei de 1.500,00 
mii lei aprobată prin Hotărârea Consiliului Județean Cluj nr. 56/2023 privind 
rectificarea bugetului general propriu al județului Cluj pe anul 2023 la 
Capitolul 67.02 Alte Culte 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu al 
Judeţului Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a devizului general, precum 
și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 
pentru realizarea obiectivului de investiții ”Pod pe DJ 182E,  km 6+053, în 
comuna Chiuiești” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a devizului general, precum 
și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 
pentru realizarea obiectivul de investiţii “construire pod pe DJ107 R,  km 
17+700, Ciurila” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 
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6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a devizului general, precum 
și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 
pentru realizarea obiectivului de investiții  “refacere pod pe DJ 103 L  km 
0+000 Mănăstireni” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a devizului general,  
precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 
bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții „ pod pe DJ 161, km 
30+977 în localitatea Pâglisa”, aprobat pentru finanțare prin Programul 
național de investiții „Anghel Saligny” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

8. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
nr. 22/2023 privind nominalizarea unor sume din bugetul local al Județului 
Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării lucrărilor aferente proiectului 
“Instalare centrală electrică fotovoltaică” pe imobilele înscrise în carțile 
funciare 334480 Cluj-Napoca și 336001 Cluj-Napoca, proprietate publică a 
Județului Cluj, concesionate Companiei de Apă Someș S.A.  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

10. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 12/2020 privind darea în administrare a unor active 
achiziționate prin Programul Național de Dezvoltare Locală 2017-2020 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 143/2008 privind însuşirea Inventarului bunurilor care 
alcătuiesc domeniul public al Judeţului Cluj  şi  a Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 71/2022 privind însuşirea Inventarului bunurilor imobile 
care alcătuiesc domeniul privat al Judeţului Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

12. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
nr. 217/25.11.2021 privind declanșarea procedurii de selecției a membrilor 
consiliului de administrație de la unele întreprinderi publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unui spațiu cu 
destinație medicală situat în imobilul din municipiul Cluj-Napoca, strada 
Băița nr.9 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

14. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la Centrul Agro 
Transilvania Cluj S.A., în vederea exercitării drepturilor de acţionar 
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Inițiator – Alin Tișe – președinte 

15. Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor de acţionar 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

16. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a unei părți din 
imobilul – teren, situat în municipiul Cluj-Napoca str. Borhanciului, în 
vederea organizării de competiții sportive 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Microbuze electrice 
pentru elevii din județul Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiții ,,Creșterea eficienței energetice Pavilion 2 al 
Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello” Cluj-Napoca” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

19. Informare privind Raportul de activitate al administratorilor întreprinderilor 
publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj, pe semestrul II 2022 
și indicatorii de performanță financiari și nefinanciari la 31.12.2022 

20. Informare privind Execuția Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe trimestrul 
IV al anului 2022 la întreprinderile publice aflate sub autoritatea Consiliului 
Judeţean Cluj 

21. Informare privind Execuția Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe trimestrul I 
al anului 2023 la întreprinderile publice aflate sub autoritatea Consiliului 
Judeţean Cluj 

22. Diverse 

* 
 

Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 
începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză, respectiv aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați. 
Dl. Călin Tuluc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 17 (fost pct. crt. nr. 13D). 
Dl. Lucian Cordiș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 13A). 
Dl. Molhem Bashar: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 8. 
Dl. Cristian Ciuta: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 8. 
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Dl. Gheorghe Iancu: 
Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 

Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 13A). 
D-na Elena Chiorean: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectelor de hotărâri înscrise în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 3 și pct. crt. nr. 8. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Domnule Iepure, îmi cer scuze, poftiți vă rog! 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule vicepreședinte, revin cu rugămintea pe care am mai adresat-o 
și în alte ședințe, legat de suplimentarea ordinii de zi, până acum le primeam 
lunea, săptămâna aceasta au venit marți, adică vin tot mai aproape de sedința 
de consiliu. Rugămintea este să păstrăm prevederile Codului administrativ și 
minim 3 zile înaintea ședinței de consiliu. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles, mulțumesc! 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 13A). 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 
ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 

* 
 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 3 avem 1 abținere, a doamnei Laura Chiorean; 
2. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 8 avem 3 abțineri, a domnului Molhem Bashar, a 

domnului Cristian Ciuta și a doamnei Laura Chiorean; 
3. *La Proiectul de hotărâre nr. crt. 14 avem 4 abțineri, a domnului Lucian Cordiș, a 

domnului Gheorghe Iancu, a domnului Alexandru Cordoș și a domnului Marius Mînzat; 
4. **La Proiectul de hotărâre nr. crt. 17 avem 2 abțineri, a domnului Călin Tuluc și a 

doamnei Laura Chiorean; 
 
*Dl. Marius Mînzat a anunțat în timpul desfășurării ședinței faptul că nu participă la dezbaterea 
şi votarea proiectului de hotărâre înscris în Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 13A). 
 
**D-na Laura Chiorean a anunțat în timpul desfășurării ședinței faptul că nu participă la 
dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în Ordinea de zi la pct. crt. nr. 17 (fost pct. 
crt. nr. 13D). 
 

* 
 Dacă legat de ordinea de zi mai sunt intervenții? 

Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem punctele de pe 
ordinea de zi, astfel: 
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1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind actualizarea 
Monografiei economico-militare a judeţului Cluj, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 1 să prezinte avizul. 
 

Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Comisia nr.  1 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

 În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 
Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind actualizarea 
Monografiei economico-militare a judeţului Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 106 

 
* 

*         * 
Dl. Marius Mînzat: 

Aș dori să se consemneze faptul că nu particip la dezbaterea şi votarea 
proiectului de hotărâre înscris în Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 13A). 

 
* 

*         * 
 

2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind nominalizarea pe 
beneficiari a sumei de 1.500,00 mii lei aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Județean Cluj nr. 56/2023 privind rectificarea bugetului general propriu al 
județului Cluj pe anul 2023 la Capitolul 67.02 Alte Culte, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 6 să prezinte avizul. 
 

D-na Anca Hodorogea: 
 Comisia nr.  6 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru”, 1 

”abținere” și 1 membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind nominalizarea pe beneficiari a sumei de 1.500,00 
mii lei aprobată prin Hotărârea Consiliului Județean Cluj nr. 56/2023 privind 
rectificarea bugetului general propriu al județului Cluj pe anul 2023 la 
Capitolul 67.02 Alte Culte, acesta devenind   
 

           HOTĂRÂREA NR. 107 
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* 
*         * 

 
3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Ionuț Florea: 

Aș avea eu o intervenție dacă se poate... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți, domnule consilier! 
Dl. Ionuț Florea: 
 Domnule Vicepreședinte, stimați colegi, după cum probabil vă amintiți, 
în ianuarie am votat pentru începerea contractului de finanțare nr.4852 
aferent proiectului  Reabilitare, modernizare și echipare Școală Gimnazială. S-a 
decis renunțarea la acest proiect, în condițiile în care cădirile școlii stau să pice 
pe elevi și pe profesori, în condițiile în care copiii nu au unde să se joace, în 
condițiile în care nu este gaz. După ani de zile în care cei de acolo au așteptat 
implementarea proiectului și-au făcut curaj să ceară o sumă minimă. Credeți 
că acești 370 mii de lei vor înlocui investiții de 20 de milioane de lei? Cu 65 mii 
de euro abia dacă renovezi un duplex în Florești...noi, ca și grup, susținem 
acordarea acestei sume minime dar cerem măsuri urgente de a aduce școala 
la un nivel care să le permită profesorilor și elevilor să-și desfășoare activitatea 
într-un mod civilizat. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă mulțumesc și eu! Dacă cineva mai dorește să intervină... 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a voatat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu al Judeţului Cluj pe 
anul 2023, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 108 

 
* 

*         * 
 

4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind  aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții ”Pod 
pe DJ 182E,  km 6+053, în comuna Chiuiești” aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
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Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Ionuț Florea: 

Aș avea o întrebare, domnule Vicepreședinte: după cum ați văzut, 
devizul general a fost făcut în 2020, costurile e clar că au crescut în ultimii ani, 
știm toți că am avut o grămadă de proiecte pe care le-am actualizat la valori în 
2021, 2022 și așa mai departe. Întrebarea mea este: nu ar fi trebuit făcută o 
actualizare a costurilor acum, să nu ne trezim poate cum s-a întâmplat la 
centura Clujului, când nu s-a prezentat nimeni la licitație. Dacă mergem și 
acum cu proiecte care sunt subevaluate, s-ar putea să intrăm într-o spirală de 
genul aceasta...nu știu, întreb... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles! Dacă de la tehnic cineva dorește să dea un răspuns...Domnul 
Hîncu! 
Dl. Liviu Hîncu: 
 O să verificăm, probabil este o greșeală, dar proiectul a fost actualizat 
acum, deci anul acesta s-a actualizat... 
Dl. Ionuț Florea: 
 Din ce am primit noi și am văzut, DALI-ul era din 2020, nu știu cu 
actualizarea...erau aceleași sume în proiect, aceleași sume pe care le-am văzut 
în DALI și în devizul general din 2020, exact aceleași sume...am verificat, poate 
fi vreo greșeală undeva. 
Dl. Liviu Hîncu: 
 Au fost sumele aprobate prin proiectul Saligny... 
Dl. Ionuț Florea: 
 Păi ok, au fost aprobate, dar întrebarea mea este: au fost aprobate în 
2020, mai sunt valabile acum? Adică o să scoateți la licitație și mă gândesc 
poate constructorii o să spună, e prea puțin, prețul e din 2020, acum suntem în 
2023, știți, la asta mă gândesc... 
Dl. Liviu Hîncu: 
 Actualizarea, cu siguranță o să trebuiască să o suportăm din neeligibile. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles, sumele acestea sunt aprobate prin Saligny și așa a fot 
depusă documentația, cu aceste valori, urmând dacă suportă suplimentări 
care cred că aveți dreptate, le vom suporta noi.  
Dl. Ionuț Florea: 
 Ideea este să facem din timp lucrurile... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles... 
Dl. Ionuț Florea: 
 ...ca să nu stăm atunci să nu intrăm în licitație cu niște sume care nu 
sunt reale...nu știu, zic și eu...ok! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles! Nu este prima dată când se întâmplă așa, deci se aprobă prin 
anumite programe de finanțare sume care rămân bătute în cuie, după care, 
dacă noi dorim să continuăm investiția, trebuie să asigurăm din surse proprii. 
Dar, vom face lucrul acesta. Mulțumesc! Dacă mai există intervenții... 
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Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind  aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-
economici, a devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de 
investiții ”Pod pe DJ 182E,  km 6+053, în comuna Chiuiești” aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 109 

 
* 

*         * 
 

5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivul de investiţii 
“construire pod pe DJ107 R,  km 17+700, Ciurila” aprobat pentru finanțare 
prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-
economici, a devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivul de investiţii 
“construire pod pe DJ107 R,  km 17+700, Ciurila” aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 110 

 
* 

*         * 
 

6. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 
tehnico-economici, a devizului general, precum și a sumei reprezentând 
categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului de investiții  “refacere pod pe DJ 103 L  km 0+000 
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Mănăstireni” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a 
indicatorilor tehnico-economici, a devizului general, precum și a sumei 
reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru 
realizarea obiectivului de investiții  “refacere pod pe DJ 103 L  km 0+000 
Mănăstireni” aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 
„Anghel Saligny”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 111 

* 
*         * 

7. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general,  precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții „ pod 
pe DJ 161, km 30+977 în localitatea Pâglisa”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-
economici, a devizului general,  precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de 
investiții „ pod pe DJ 161, km 30+977 în localitatea Pâglisa”, aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, acesta 
devenind 

HOTĂRÂREA NR. 112 
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* 
*         * 

 
8. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru completarea Hotărârii 

Consiliului Județean Cluj nr. 22/2023 privind nominalizarea unor sume din 
bugetul local al Județului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost analizat 
în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi “pentru” și 3 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 22/2023 
privind nominalizarea unor sume din bugetul local al Județului Cluj pe anul 
2023, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 113 

 
* 

*         * 
 

9. Punem în discuție Proiectul de hotărâre privind aprobarea realizării 
lucrărilor aferente proiectului “Instalare centrală electrică fotovoltaică” pe 
imobilele înscrise în cărțile funciare 334480 Cluj-Napoca și 336001 Cluj-
Napoca, proprietate publică a Județului Cluj, concesionate Companiei de 
Apă Someș S.A., cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenții, vă rog să le precizați.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

Dl. Ciuta Cristian: 
Domnule vicepreședinte, scuze, o mică eroare tehnică, am votat din 

greșeală la punctul nr. 8, dar am menționat și la începutul ședinței ca mă abțin 
de la dezbateri și de la vot la pct. crt. nr. 8. 
Dl. Marius Mînzat: 

Ok! Încercăm să consemnăm. 
Dl. Ciuta Cristian: 

Ok, mulțumesc! 
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Dl. Marius Mînzat: 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea realizării lucrărilor aferente proiectului “Instalare 
centrală electrică fotovoltaică” pe imobilele înscrise în cărțile funciare 334480 
Cluj-Napoca și 336001 Cluj-Napoca, proprietate publică a Județului Cluj, 
concesionate Companiei de Apă Someș S.A., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 114 

 
* 

*         * 
 

10. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind completarea Anexei nr. 1 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Cluj nr. 12/2020 privind darea în 
administrare a unor active achiziționate prin Programul Național de 
Dezvoltare Locală 2017-2020, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenții, vă rog să le precizați.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind completarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Cluj nr. 
12/2020 privind darea în administrare a unor active achiziționate prin 
Programul Național de Dezvoltare Locală 2017-2020, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 115 

* 
*         * 

 
11. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 143/2008 privind însuşirea 
Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Judeţului Cluj  şi  
a Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 71/2022 privind însuşirea 
Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al Judeţului 
Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată 
în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
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Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 
mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi “pentru” și 3 membri 
nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 143/2008 
privind însuşirea Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al 
Judeţului Cluj  şi  a Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 71/2022 privind 
însuşirea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al 
Judeţului Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 116 

 
* 

*         * 
 

12. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru completarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 217/25.11.2021 privind declanșarea procedurii de 
selecției a membrilor consiliului de administrație de la unele întreprinderi 
publice aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Cluj, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret cu buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret cu buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi “pentru”, 2 

”abțineri” și 1 membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
nr. 217/25.11.2021 privind declanșarea procedurii de selecției a membrilor 
consiliului de administrație de la unele întreprinderi publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 117 

 
* 

*         * 
 

13. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării 
unui spațiu cu destinație medicală situat în imobilul din municipiul Cluj-
Napoca, strada Băița nr.9, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
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Dl. Marius Mînzat: 
Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret cu buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret cu buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

”abținere”, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea concesionării unui spațiu cu destinație medicală situat în imobilul 
din municipiul Cluj-Napoca, strada Băița nr.9, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 118 

 
* 

*         * 
 

14. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor 
la Centrul Agro Transilvania Cluj S.A., în vederea exercitării drepturilor de 
acţionar, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule vicepreședinte, avem un amendament, dacă îmi permiteți? 
Dl. Marius Mînzat: 

Da, poftiți domnule consilier! 
Dl. Mihai Iepure: 

Este un amendament de completare prin care propunem 
suplimentarea cu 2 litere a aliniatului 1, respectiv c) și d), prin care propunem 
mandatarea reprezentantului consiliului județean în AGA de la Centrul Agro 
Transilvania, cu propunerea de votare a revocării mandatului administratorului 
neexecutiv Iancu Gheorghe Vlad, din Consiliul de Administrație, deoarece au 
fost încălcate următoarele prevederi, respectiv Ordonanța de Urgență nr. 
109/2011 privind guvernanța coorporativă și contractul de mandat, iar punctul 
d), ca urmare a revocării propunem demararea procedurii de selecție pentru 
un nou post de administrator. 

Amendament: 
Iniţiator(i): 

 

Grupul USR prin  

Dr. Iepure Mihai-Florin 

Consilier Județean  

Tip amendament: 

 

|_| modificare 

|X| completare 

|_| abrogare 
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AMENDAMENT NR. 1 

la proiectul de hotărâre a consiliului local nr. 13A/22.06.2023 

privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la Centrul Agro Transilvania 
Cluj S.A., în vederea exercitării drepturilor de acționar 

Text original: 

Art. 1. Se acordă mandat special 
domnului Lorinczi Zoltan-Laszlo, în 
calitate de reprezentant al Județului 
Cluj în Adunarea Generală a 
Acționarilor la Centrul Agro 
Transilvania S.A., pentru: 

a) constatarea încetării contractului 
de mandat nr. 109/2397/14.11.2022 al 
doamnei Feșnic Claudia Silvia din 
cadrul consiliului de admininistrație 
al societății Centrul Agro 
Transilvania S.A.,  începând cu data 
de 20.06.2023. 

b) aprobarea demarării procedurii 
de selecție pentru postul de 
administrator rămas vacant, la 
societatea Centrul Agro Transilvania 
Cluj S.A. Procedura de selecție se va 
realiza de către Comisia de selecție 
asistată de un expert independent, 
specializat în recrutarea resurselor 
umane, în baza acordului-cadru 
existent. 

 

Text modificat: 

Art. 1. Se acordă mandat special 
domnului Lorinczi Zoltan-Laszlo, în 
calitate de reprezentant al Județului 
Cluj în Adunarea Generală a 
Acționarilor la Centrul Agro 
Transilvania S.A., pentru: 

a) constatarea încetării contractului 
de mandat nr. 109/2397/14.11.2022 al 
doamnei Feșnic Claudia Silvia din 
cadrul consiliului de admininistrație 
al societății Centrul Agro Transilvania 
S.A.,  începând cu data de 
20.06.2023. 

b) aprobarea demarării procedurii 
de selecție pentru postul de 
administrator rămas vacant, la 
societatea Centrul Agro Transilvania 
Cluj S.A. Procedura de selecție se va 
realiza de către Comisia de selecție 
asistată de un expert independent, 
specializat în recrutarea resurselor 
umane, în baza acordului-cadru 
existent. 

c) propunerea şi votarea propunerii 
de revocare a mandatului 
administratorului neexecutiv Iancu 
George Vlad, din cadrul consiliului 
de admininistrație al societății 
Centrul Agro Transilvania S.A, ca 
urmare a încălcării prevederilor OUG 
nr. 109/2011 privind guvernanța 
corporativă a întreprinderilor 
publice, aprobată prin Legea nr. 
111/2016, cu modificările şi 
completările ulterioare și a 
Contractului de Mandat. 

d) aprobarea demarării procedurii 
de selecție pentru postul de 
administrator rămas vacant ulterior 
revocării dlui Iancu George Vlad, la 
societatea Centrul Agro Transilvania 
Cluj S.A. Procedura de selecție se va 
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realiza de către Comisia de selecție 
asistată de un expert independent, 
specializat în recrutarea resurselor 
umane, în baza acordului-cadru 
existent. 

Motivaţie: 

Potrivit dispozițiilor art. 13.1. lit. c) pct. (iii) din Contractul de mandat încheiat 
de Consiliul Județean Cluj cu dl. Iancu George Vlad, contractul încetează prin 
revocarea mandatarului în cazul în care, din culpă, au fost încălcate prevederile 
contractuale privind criteriile de integritate și etică și cele privitoare la conflictul 
de interese. “Prezentul Contract încetează prin:  

c) revocarea mandatarului în oricare din urmatoarele cazuri dacă există culpa 
Mandatarului: 

(iii) încălcarea criteriilor de integritate și etică stipulate în contractul de mandat, 
inclusiv cele privind conflictul de interese;” 

Având în vedere că între dl. Iancu George Vlad și dl. Iancu Gheorge, 
consilier județean din cadrul Consiliului Județean Cluj există o relație de 
rudenie de gradul I, dar și faptul că dl. Consilier județean Iancu Gheorghe a 
votat pentru numirea dlui Iancu George Vlad în funcția de administrator, 
remunerarea și  evaluarea sa, până în prezent dl. Iancu George Vlad nu a luat 
nici o măsură pentru evitarea acestei situații de conflict de interese, situație 
care se menține în continuare.  

În acest sens, dacă Agenția Națională pentru Integritate constată existența 
conflictului de interese în privința consilierului județean Iancu Gheroghe, 
respectiv o situație de conflict de interse la adoptarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 55/31.03.2022, prin care a fost numit dl. Iancu George Vlad în 
calitate de administrator și a Hotărârii Consiliului Județean Cluj, privind 
evaluarea administratorilor de la unele întreprinderi publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Județean Cluj pe anul 2022 și solicită anularea acestor 
acte administrative, consecința va fi nulitatea tuturor actelor subsecvente. 

Deoarece tatăl administratorului neexecutiv Iancu George Vlad cunoștea 
situația de conflict de interese, luând în considerare și faptul că administratorul 
neexecutiv nu a anunțat conflictul de interese și interesul său personal, rezultă 
că este îndeplinită condiția culpei administratorului în privința încălcării 
obligațiilor asumate prin contractul de mandat. 

În acest sens, dl. Iancu George Vlad a încălcat următoarele prevederi din 
Contractul de Mandat, motiv pentru care se impune revocarea acestuia:  

art. 7.1, 7.2., art. 7.5, 7.6, art. 7.11 lit. d) și art. 7.11 lit. e), art. 7.17 lit. c), d), f) și g). 

7.1.Mandatarul care are într-o anumită operaţiune, direct sau indirect, interese 
contrare intereselor Societății, trebuie să îi înştiinţeze despre aceasta, pe ceilalţi 
administratori şi pe auditorii interni şi se va abtine de la orice conduită de 
natură să afecteze interesele Societății, în special de la participarea la deliberări 
și de la votul respectivei operațiuni.  

7.2.Aceeaşi obligaţie o are Mandatarul în cazul în care soţul sau soţia sa, rudele 
ori afinii săi până la gradul IV inclusiv sunt interesaţi într-o anumită operaţiune. 

7.5.Mandatarul are obligatia de a respecta Codul de Etică al Societății, aplicabil 
nu numai angajatilor ci si membrilor consiliului. 

7.6.Mandatarul este obligat sa actioneze in interesul Societatii, comportându-se 
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în activitatea sa cu loialitate față de Societate, ca un conducator al propriei sale 
afaceri. 

7.11.Mandatarul este, de asemenea, obligat: 

e)este obligat să ia toate măsurile necesare pentru evitarea situaţiilor de 
conflict de interese şi incompatibilităţi. 

7.17 Mandatarul îşi asumă următoarele criterii de integritate:  

c) aderă la valorile şi principiile Codului de etică al Societăţii;  
d) Ia decizii numai în interesul Societăţii (deciziile nu sunt luate pentru a 
dobândi beneficii financiare sau alte avantaje material, sociale sau de altă 
natură pentru ei înşişi, familie sau apropiaţi);  
f) asigură respectarea principiului transparenţei în ceea ce priveşte deciziile şi 
acţiunile sale;  
g) are datoria de a declara orice interese particulare ce au legătură cu 
îndeplinirea responsabilităţilor specifice mandatului şi de a lua atitudine în 
sensul rezolvării oricăror conflicte de interese care pot apărea, astfel încât să 
protejeze interesul societăţii;  
 

Dl. Iancu George Vlad a încălcat criteriile de integritate asumate prin 
Contractul de mandat. Astfel, nu a respectat valorile și principiile Codului de 
etică al Societății, a încălcat principiul transparenței în acțiunile sale și nu a 
procedat la declararea intereselor particulare în legătură cu mandatul său de 
administrator neexecutiv al societății Centrul Agro Transilvania S.A.  

În acest sens, administratorul Iancu George Vlad nu a declarat relația de 
rudenie între acesta și tatăl său, consilierul județean Iancu Gheorghe și nu a 
protejat interesul societății prin renunțarea la mandatul de administrator. 

Ținând cont de relația de rudenie dintre dl. Iancu George Vlad, 
administrator neexecutiv și dl. Iancu Gheorghe, consilier județean, planează un 
dubiu asupra deciziilor luate de administrator nexecutiv, respectiv că deciziile 
luate de acesta nu sunt în interesul societății, ci în interes propriu sau în 
interesul tatălui său, consilierul județean Iancu Gheorghe. 

Având în vedere încălcarea de către dl. Iancu George Vlad, în calitatea sa 
de administrator neexecutiv al societății Centrul Agro Transilvania S.A, a 
dispozițiilor art. 7.1, 7.2., art. 7.5, 7.6, art. 7.11 lit. d) și art. 7.11 lit. e), art. 7.17 lit. c), d), f) 
și g) din Contractul de Mandat, apreciem că se impune revocarea acestuia din 
funcția de administrator neexecutiv în cadrul societății Centrul Agro 
Transilvania S.A. 

Revocarea administratorului Iancu George Vlad se impune cu atât mai 
mult cu cât interesul personal al administratorului contravine interesului 
Societății Centrul Agro Transilvania S.A, afectează independenţa şi 
imparţialitatea sa în luarea deciziilor de afaceri, îndeplinirea la timp şi cu 
obiectivitate a atribuţiilor care îi revin în exercitarea mandatului său pentru 
Societate. 

Menținerea dlui Iancu George Vlad în funcția de administrator neexecutiv 
în cadrul societății Centrul Agro Transilvania S.A contravine interesului 
Societății. 

În conformitate cu dispozițiile art. 30 alin. (8) din OUG nr. 109/2011 privind 
guvernanța corporativă a întreprinderilor publice, aprobată prin Legea nr. 
111/2016, cu modificările şi completările ulterioare, „administratorii pot fi revocaţi 
de către adunarea generală a acţionarilor conform legii, în condiţiile stabilite în 
contractul de mandat”. În acest sens, atribuția revocării administratorilor 
neexecutivi, aparține Adunării Generale a Acționarilor societății Centrul Agro 
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Transilvania S.A, și are loc în condițiile prevăzute în contractul de mandat 
încheiat cu dl. Iancu George Vlad. 

Ținând cont de argumentele prezentate mai sus, considerăm oportună 
propunerea de revocare a dl. Iancu George Vlad din funcția de administrator 
neexecutiv al socieății Centrul Agro Transilvania S.A. 

 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! 
D-na Simona Gaci: 

Amendamentul vizează revocarea unei persoane și atunci trebuie să 
facem buletine de vot. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles! 
Dl. Mihai Iepure: 

Acesta este motivul pentru care am solicitat să primim proiectele 
suplimentare din timp, astfel încât să putem pregăti documentele din timp. 
Le-am primit acum două zile. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles! Proiectul a intrat în dezbatere, amendamentul a fost propus, 
iar ca să putem fi în legalitate trebuie să votăm acest amendament. Fiind 
vorba de persoane, trebuie efectuat vot secret cu buletine de vot. Facem o 
pauză de aproximativ 10 minute, să se tipărească buletinele de vot și pe urmă 
votăm. 

* 
Pauză. 

* 
Buletinele de vot au fost tipărite, astfel că supun la vot amendamentul 

grupului USR, prezentat de domnul Iepure Mihai, cu mențiunea că vom utiliza 
votul secret cu buletine de vot. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul secret cu buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 7 voturi “pentru”, 2 voturi 

”împotrivă”, 18 ”abțineri”, 1 vot nul și 4 membri nu au votat, astfel că 
amendamentul a fost respins. 

* 
Dl. Mihai Iepure: 

Înainte de votul final, îmi mai permiteți o intervenție? 
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți, domnule Iepure! 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule vicepreședinte, având în vedere faptul că amendamentul nu a 
trecut și situația de incompatibilitate persistă, din acest motiv grupul USR se 
va abține de la vot, cu precizarea că, având în vedere că hotărârea nr. 55/2022 
este nulă de drept din această cauză, toate aceste hotărâri subsecvente vor 
putea fi anulate. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumim! 
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret cu buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret cu buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 22 voturi “pentru”, 6 

”abțineri” și 4 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
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Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la Centrul Agro Transilvania 
Cluj S.A., în vederea exercitării drepturilor de acţionar, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 119 

 
* 

*         * 
 

15. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor 
la Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor de 
acţionar, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor 
de acţionar, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 120 

 
* 

*         * 
 

16. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind darea în folosință gratuită a 
unei părți din imobilul – teren, situat în municipiul Cluj-Napoca str. 
Borhanciului, în vederea organizării de competiții sportive, cu mențiunea că 
a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind darea în folosință 
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gratuită a unei părți din imobilul – teren, situat în municipiul Cluj-Napoca str. 
Borhanciului, în vederea organizării de competiții sportive, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 121 

 
* 

*         * 
 

17. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 
Microbuze electrice pentru elevii din județul Cluj, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai Iepure: 

Domnul președinte, dacă îmi permiteți. 
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți domnul consilier Iepure. 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule președinte, la acest proiect ca și la majoritatea proiectelor de 
astăzi grupul USR va vota pentru și ne bucurăm că se implementează acest 
proiect, prin PNRR, având în vedere inițiativele care au fost incluse de USR 
când erau la guvernare, în acest program de țară. Mulțumesc.  
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc. Domnul consilier Cordoș. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Mulțumesc domnule președinte de ședință. 
Dragi colegi, țin să intervin și eu puțin pe acest proiect. Poate unul dintre 

părțile bune pe care colegii de la USR le-au făcut pe lângă multe celelalte care, 
din perspectiva PNRR-ului sunt cele care îngreunează astăzi mersul lucrurilor, 
dar cred că nu despre asta este vorba, aș vrea să ... după cum spuneam la 
început, vom vota și susținem acest proiect, este un proiect care aduce bani și 
până la urmă aduce să spunem așa, o parte din ...contribuie la modernizarea 
infrastructurii școlare.  

Ce aș vrea să spun în schimb, dacă ne uităm peste proiect, sunt un 
număr de peste 30 de UAT-uri, din cele 70 depuse, din câte știu eu, au fost 
eligibile, au rămas o parte din ele  aproximativ 30 care nu au îndeplinit 
condițiile. 

Poate că pe viitor aceste criterii, mă rog, au fost stabilite și majoritatea, 
sau toate, nu depind de noi, cum sunt inaccesibilitatea la transport, amplasare 
unității de învățământ, existența stațiilor de încărcare și poate că nu au permis 
suficient armonizarea Consiliului Județean și suma totală nu a permis să luăm 
mai multe. 

Aș vrea să vă rog, poate,  din partea Consiliului Județean, colegii noștri 
din partea tehnică, să analizeze neîndeplinirea criteriilor celorlalte UAT-uri și 
dau câteva exemple, comuna Viișoara care are un proiect de stație de 
încărcare care, pe parcurs, a avut fluctuație la numărul punctajelor și care cred 
că, chiar dacă nu pun la îndoială corectitudinea acestor analize, poate că, fie 
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printr-un nou proiect și puțin probabil de aceeași factură, dacă nu să luăm în 
calcul susținerea acestor comune în anul viitor, pe bugetul anului viitor pentru 
achiziționarea unor microbuze sau să accesăm alte fonduri. 

Avem de asemenea câteva chestiuni care nu au ținut de Consiliul 
Județean. 

Fără să dau neapărat nume, sunt câteva comune care nu și-au cheltuit 
bugetul anului trecut, bugetul nici anul trecut nici acest an, în proporție de 30-
40% având un excedent, prin urmare puteau să își achiziționeze fără probleme 
și avem în contrapondere, de exemplu comuna Cămărașu, care de abia se 
descurcă, de pe o zi pe alta, ar avea nevoie de un astfel de microbuz.  

Nu știu dacă am fi intervenit mai mult pe criteriile care au venit pe acest 
proiect dar rugămintea mea este, nu e o propunere, nu e un amendament, 
dacă putem să ținem cont pe viitor de aceste situații, poate să îi ajutăm pe 
colegii noștri din cele aproximativ 30 de UAT-uri să vedem care sunt criteriile 
care nu le-au îndeplinit și eu știu, să vedem, poate accesăm alte axe sau cum 
am spus și mă iertați pentru intervenția prelungită, alte axe care să asigure sau 
să asigurăm noi din bugetul viitor al Consiliului Județean chiar acolo unde 
unitatea și UAT-ul nu își permite achiziționarea, sunt mai multe comune nu 
vreau să le dau exemplu pe toate, am făcu doar câteva dintre ele.  

Vă mulțumesc foarte mult. 
D-na Laura Chiorean: 

Domnule președinte, dacă îmi permiteți, față de discuțiile care au avut 
loc pe acest proiect, o să transmit că nu particip la dezbateri și la vot pe acest 
proiect, nu am nici o situație de conflict de interese sau de incompatibilitate în 
ceea ce privește persoanele care au câștigat, care au fost propuse, 
nominalizate, dar pentru că discuțiile și în contextul care a venit în această 
propunere din partea antevorbitorului meu, vă rog să consemnați că nu voi 
participa la dezbateri și la vot la acest punct de pe ordinea de zi. Mulțumesc! 
D-na Marinela Marc: 

Dacă îmi permiteți, aș vrea să fac câteva precizări legat de acest proiect 
de hotărâre, pentru că discuțiile au apărut în urmă cu aproape un an de zile, 
primul pas a fost o analiză de nevoi pe care noi am centralizat-o de la primării 
la solicitarea Ministerului Educației în urma unor discuții cu Ministerul 
Fondurilor Europene. 

 Acei indicatori noi i-am centralizat în urmă cu mai bine de un an de zile, 
distanțe, număr de trasee pe care le fac actualele microbuze școlare, număr de 
elevi care sunt transportați cu microbuzul, sunt mai mulți indicatori acolo, noi 
am transmis aceea centralizare la Minister, la acel moment nu se știa foarte 
clar nici ce tipuri de microbuze vor putea fi accesate din acești bani din PNRR, 
ulterior, după ce s-a lucrat la ghiduri și s-a conturat cât de cât proiectele și au 
fost clare lucrurile, am solicitat încă o dată primarilor să confirme aceste date 
sau să aducă completări dacă ele s-au produs între timp legat de tipul de 
microbuz pe care îl doresc, dacă pot să asigure stațiile de încărcare, dacă 
numărul elevilor a crescut/a scăzut, oricum sunt date pe care și Ministerele le 
verifică din bazele naționale  de date pe care noi le avem. 

Am făcut și câteva întâlniri on-line cu primarii, explicându-le anumite 
lucruri, solicitându-le să aibă grijă să nu fi cerut din alte tipuri de proiecte 
europene microbuze electrice pentru că știu că unii au mai solicitat stații de 
încărcare microbuze, să nu fie dublă finanțare și a rezultat lista finală a 
solicitărilor venite dinspre primării către noi, pe care le-am transmis la minister. 
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 Mai departe nu știu cum s-a evaluat, cine a evaluat și cum s-a ajuns la 
această listă finală și în urma apariției formei finale a ghidului s-a decis că 
eligibil pentru depunerea proiectelor este Consiliul Județean.  

Deci, noi am făcu această muncă de mai bine de un an de zile, știu din 
discuțiile cu primarii că sunt care nu au dorit aceste microbuze, inițial, sunt 
care au fost nehotărâți, după ce s-a încheiat toată această procedură de 
depunere a solicitărilor s-au gândit că le-ar trebui, așa stau lucrurile, cu 
siguranță unii își doresc microbuze care să funcționeze cu alt tip de 
combustibil deci nu electrice, probabil va sta în fața noastră sau a Guvernului 
soluții pentru astfel de situații.  

Dar, deocamdată așa stau lucrurile s-a decis că un anumit număr va fi 
achiziționat la nivel național, județului Cluj i-au fost, în urma evaluărilor, alocate 
aceste microbuze. Deci, noi nu cred că putem să mai intervenim, Consiliul 
Județean, în acest moment pe acest tip de proiect, doar să găsim soluții 
alternative pentru alte UAT-uri. Mulțumesc. 
 Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc și eu, poftiți doamna consilier. 
D-na Adela Dehenes: 

Doamna Marc, aveți evidență dacă au primit toți cei care au depus? Mă 
rog, prin intermediul Consiliului Județean sau numai o parte. 
D-na Marinela Marc: 

Cred că executivul de la Consiliul Județean vă poate spune. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Aproximativ 60% 
D-na Marinela Marc: 

Eu m-am oprit cu centralizarea datelor, mai departe la noi nu au mai 
venit rezultatele evaluării decât ce am văzul în proiectul de hotărâre. 
Dl. Marius Mînzat: 

Modificându-se solicitantul, nu Ministerul ci Consiliul Județean Cluj, ne-
am ocupat noi de problemă și o să o rog pe Diana Coman să vă prezinte din 
punctul de vedere a Consiliului Județean ce s-a petrecut cu acest proiect. 
D-na Diana Coman: 

Vreau doar să continui ce a spus doamna inspector general, ghidul a 
ieșit cu anexa 13 cu o listă predefinită de primării urmare a analizelor făcute de 
voi în anul anterior. Aceea listă a fost respectată, au fost într-adevăr două 
primării care au refuzat să participe și am urcat altele două până la concurența 
sumei.  

Contribuim undeva cu 500 mii și ceva lei, cu TVA inclus, o diferență 
pentru a lua și un ultim microbuz, însă ideea noastră a fost să ne încadrăm în 
suma eligibilă, să nu contribuim cu foarte mult neeligibil, acesta este motivul 
pentru care au intrat 34, dar da, sunt cei din anexă. Dacă mai sunt întrebări. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc doamna Coman. 
Dacă mai sunt discuții. 

Dl. Horea Chirtes: 
Da, domnule președinte, mie nu mi-a fost foarte clar până la urmă cine a 

realizat punctajul pentru acest proiect. Adică nu știu încă Ministerul, 
Învățământul sau Consiliul Județean. Deci este prin Minister. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am fost absolut obiectivi. 
D-na Diana Coman: 

Da, ordinea dată de Minister. 
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Dl. Horea Chirtes: 
Mulțumesc! 

Dl. Marius Mînzat: 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea proiectului Microbuze electrice pentru elevii din 
județul Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 122 

 
* 

*         * 
 

18. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,Creșterea eficienței 
energetice Pavilion 2 al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie ,,Leon 
Daniello” Cluj-Napoca”, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții 
,,Creșterea eficienței energetice Pavilion 2 al Spitalului Clinic de 
Pneumoftiziologie ,,Leon Daniello” Cluj-Napoca”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 123 

 
* 

*         * 
 

19. Punem în discuție Informarea privind Raportul de activitate al 
administratorilor întreprinderilor publice aflate sub autoritatea Consiliului 
Județean Cluj, pe semestrul II 2022 și indicatorii de performanță financiari și 
nefinanciari la 31.12.2022, cu mențiunea că a fost analizată în comisiile 
noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind Raportul de activitate 
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al administratorilor întreprinderilor publice aflate sub autoritatea Consiliului 
Județean Cluj, pe semestrul II 2022 și indicatorii de performanță financiari și 
nefinanciari la 31.12.2022. 

 
* 

*         * 
 

20. Punem în discuție Informarea privind Execuția Bugetului de Venituri și 
Cheltuieli pe trimestrul IV al anului 2022 la întreprinderile publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Cluj, cu mențiunea că a fost analizată în 
comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind Execuția Bugetului de 
Venituri și Cheltuieli pe trimestrul IV al anului 2022 la întreprinderile publice 
aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Cluj. 

 
* 

*         * 
 

21. Punem în discuție Informarea privind Execuția Bugetului de Venituri și 
Cheltuieli pe trimestrul I al anului 2023 la întreprinderile publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Judeţean Cluj, cu mențiunea că a fost analizată în 
comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind Execuția Bugetului de 
Venituri și Cheltuieli pe trimestrul I al anului 2023 la întreprinderile publice 
aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Cluj. 

 
* 

*         * 
 
 

22. Diverse 
 
 Ultimul punct de pe ordinea de zi este Diverse. 
Dl. Vakar Istvan: 
 Înainte de a . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Domnule vicepreședinte . . . ?! 
Dl. Vakar Istvan: 
 . . . dacă-mi dați voie! 
 Punctul 13C, am aprobat o hotărâre foarte drăguță și foarte bună pentru 
baseball, pentru un festival de baseball, pentru că sunt vreo trei acțiuni. În 
urma acesteia, am avut o discuție cu discuție cu Societatea Civilă, cu Liga GAL-
urilor, care își doresc, și eu cred că suntem în măsură să sprijinim acest lucru, 
bineînțeles că va fi undeva anul viitor, își doresc să sprijine oina, să finanțeze ei, 
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din banii lor, deci Grupurile de Acțiune Locală, dar nu numai din județul Cluj, și 
din alte județe, să sprijine acest lucru. Eu am propus atunci, având deja, noi, 
această hotărâre pusă pe ordinea de zi, am propus să găsim o formulă prin 
care poate, dacă onor Bucureștiul, nu ne ajută să demarăm acel spital pe care 
ni-l dorim cu toții, să folosim și pentru . . . că noi aici am votat, avem un cuvânt 
exclusiv, doar pentru baseball, și poate vom veni în fața dumneavoastră și cu 
astfel de propunere, într-un viitor apropiat. Doar asta am vrut să completez la 
această hotărâre, dar nu am mai vrut să încurc votul, că nu avea . . . la Diverse e 
mult mai interesant . . .     
Dl. Marius Mînzat: 
 Da.  
Dl. Vakar Istvan: 
 . . . și oina, este totuși sport național românesc, deci cred că, merită să-l 
sprijinim.  
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți doamna . . .  
 Mulțumesc!  
Dl. Mihai Iepure:  
 O scurtă observație, dacă-mi permiteți, în completarea domnului 
vicepreședinte?  
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți, domnul consilier!  
Dl. Mihai Iepure:  
 Totuși sperăm că vom începe lucrările la Spitalul Monobloc de Copii, 
pentru că e mare nevoie de acest spital și nu vom transforma într-un teren de 
sport acel teren, pentru că riscăm să pierdem și terenul și clădirile spitalului în 
care-și desfășoară în momentul de față spitalul de copii activitatea. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți, doamna consilier?!    
D-na Laura Elena Chiorean:  
 Stimați colegi, am participat ieri la comisia la comisia de monitorizare a 
raportului de activitate ADI Eco-Metropolitan Cluj, aș vrea să subliniez câteva 
aspecte, unul pozitiv, și anume să apreciez, și să le aducem aprecieri colegilor 
care-și desfășoară activitatea în cadrul ADI, și care asigură funcționarea unui 
sistem de dispecerat, telefon și whatsapp, care asigură preluarea solicitărilor și 
a reclamaților apărute și transmiterea acestora către Supercom, și se implică în 
rezolvarea acestora într-un timp cât mai scurt, ca urmare ar trebui să facem un 
apel și către cetățenii județului Cluj, ca atunci când întâmpină anumite 
dificultăți să beneficieze și să apeleze la acest serviciu. Iar, pe de altă parte, aș 
vrea să vă spun punctul meu de vedere în ceea ce privesc solicitările de 
majorare a tarifelor, și aș vrea să revin, de către Supercom, și care vor fi aduse în 
discuție probabil, în perioada imediat următoare, aș vrea în acest context să 
revin la solicitarea pe care am făcut-o și anterior, inclusiv cred că în cadrul 
ultimei noastre întâlniri, ultimei ședințe online, și anume, să ni se prezinte un 
raport cu privire la modalitatea în care Supercom și-a îndeplinit obligațiile 
asumate, pentru că prin contractul de licitație, prin contractul semnat, dânșii 
și-au asumat niște obligații. Deci, înainte de a discuta despre majorarea 
tarifelor, aș vrea să avem un raport pe care să-l analizăm cu privire la 
îndeplinirea obligațiilor asumate. Foarte multe dintre, să spunem, solicitările 
pe care le adresează cetățenii județului Cluj, se referă la faptul că, încă nu sunt 
îndeplinite, Supercom nu și-a îndeplinit obligațiile asumate, respectiv, de 
exemplu, pentru colectarea selectivă a deșeurilor, încă nu se distribuie nici 
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măcar acei saci, pe culorile prevăzute, nu peste tot au fost asigurate 
tomberoanele conform prevederilor contractuale, astfel că, încă, lumea chiar 
dacă-și dorește să selecteze deșeurile menajere de celelalte, sticlă, hârtie, și 
așa, nu are această posibilitate pentru că nu are aceste containere separate, și 
lucrurile pot continua, nu aș vrea să vă rețin atenția cu aceste aspecte, dar, în 
contextul în care, se va aduce în discuție majorarea tarifelor, sigur, dincolo de 
chestiunile care au la bază prevederile legale, de creștere a costurilor privind 
combustibilul, aș vrea să analizăm și măsura în care Supercom și-a îndeplinit 
obligațiile asumate, pentru că au câștigat acea licitație, venind cu niște 
obligații, pe care și le-au asumat în plus față de ceilalți contracandidați, și în 
aceste condiții, cred că va trebui să avem o discuție foarte clară pe acest 
subiect.  
 Vă mulțumesc!  
Dl. Marius Mînzat: 
 Dacă sunt . . . poftiți, doamna Muscă?!  
Dna. Elena Muscă:  
 Bună ziua, mulțumesc! 
 Pe același subiect doresc să mai subliniez un aspect, și anume, în plus 
față de raportul menționat de antevorbitoarea mea, raport cu gradul de 
îndeplinire al tuturor cerințelor contractuale privind furnizarea serviciului, 
așteptăm ca începând cu luna viitoare să avem și o situație a penalităților și 
sancțiunilor aplicate, pentru că, până în acest moment, nu am văzut că au fost 
aplicate astfel de sancțiuni. Nu putem să avem pretenția de a implementa 
Sistem de Management Integrat al Deșeurilor, cu toate prevederile legale, 
dacă nu intervenim și cu sancțiunile necesare. Nu o să se întâmple niciodată, 
neapărat de bunăvoie, astfel că, sper că de luna viitoare, deja suntem la al 
cincilea raport, să începem să vedem rezultate, și într0un termen cât mai 
scurt, toate obligațiile să fie respectate, inclusiv acea cântărire a deșeurilor cu 
emitere de bonuri de consum, pentru că sunt foarte mulți cetățeni, dar și firme 
care se plâng că nu cred în acele date pe care le furnizează Supercom-ul în 
facturi, nu este o dovadă, nu pot fi controlate acele cantități care sunt trecute 
pe factură.  
 Vă mulțumesc tare mult!  
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc și eu! 
 Dacă altcineva dorește, la punctul diverse?  
 Poftiți, domnul consilier?! 
D-na Adela Dehenes: 
 Vreau numai să completez ce a spus colega mea. Nu știu dacă e clar că 
este vorba de penalități către Supercom. Noi am discutat foarte mult 
sancțiunile și taxele suplimentare pentru cetățenii care nu își fac contracte, 
însă, în egală măsură și prestatorul este supus unor obligații care pot fi, în caz 
de neexecutare, pot fi sancționate.  
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles! 
Poftiți, domnul consilier!? 

Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Eu aș dori să încep cu o veste bună, legată de Clujana. În primul rând aș 
dori să vă spun că apreciez deschiderea Consiliului Județean de a pune la 
dispoziția unei organizații non-guvernamentale, spațiul, hala de la Clujana, 
pentru un proiect, un proiect comunitar, acolo, nu știu câți dintre 
dumneavoastră știți, începând cu 7 iulie, se va desfășura un teatru, o piesă de 
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teatru Imersiv, e un concept nou, e un teatru independent, și tot acest proiect 
se va desfășura, cum am zis, într-una dintre halele de la Clujana. Aș dori să-i 
invit pe toți consilierii județeni, și, și pe clujeni, bineînțeles, în măsura în care au 
timp disponibil să viziteze, pentru că, eu zic că merită, și totodată e o ocazie să 
vedem în ce fel se poate folosi un spațiu dezafectat din păcate, și cum se poate 
revitaliza un astfel de spațiu. Știu că este păcat că am pierdu fabrica de 
încălțăminte, însă, ceea ce se întâmplă acum, acolo, ceea ce urmează să se 
întâmple începând cu 7 iulie, sper să nu fie un caz singular, iar Consiliul 
Județean, chiar să încurajeze astfel de manifestări acolo, pentru că dacă 
publicul e deschis și receptiv, poate găsim o nouă utilitate în folosul 
comunității.  
 Și, a doua intervenție, foarte pe scurt, la punctul 8, am votat cotizațiile 
pentru ADI ZMC, știu că a trecut, însă, nu se pune problema că mi-aș schimba 
votul, însă, aș fi dorit o mențiune, dacă se poate, o clarificare.  
 La momentul când am votat ieșirea din ADI, în aprilie, dacă nu mă înșel, 
am fost informat că Consiliul Județean nu are cotizațiile achitate, la zi, pentru 
anul 2022, se achitase o parte din cotizație, și, tot așa am fost informat că este 
suficient cât s-a achitat, pentru că legea care prevede ieșirea Consiliului 
Județean din ADI-uri, a intrat în vigoare din iulie 2022, ori noi am votat abia în 
aprilie. Pentru 2022 achitasem aproape jumătate din cotizație, dacă bine îmi 
amintesc, și cum ziceam la început, am fost informat că nu mai e nevoie să 
achităm, pentru că legea oricum a intrat în vigoare la jumătatea anului. Acum 
am votat să achităm restul de cotizație pentru 2022, și, și cotă parte din 2023, 
până la momentul hotărârii Consiliului Județean de a părăsi ADI.  
 Dacă se poate, o lămurire, ce anume s-a schimbat, între timp?! 

Mulțumesc!  
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc! 
Doamna director economic? 

D-na Cristina Șchiop:  
 Da, așa este. Inițial am considerat că momentul până la care datorăm 
cotizația, ar fi momentul la care a intrat în vigoare legea. După ce am 
reanalizat această situație, practic am ajuns la concluzia că momentul până la 
care datorăm acea cotizație este momentul hotărârii Adunării Generale a 
Asociaților, practic, noi avem hotărârea de Consiliu Județean în martie, și 
hotărârea AGA, a fost în aprilie, și atunci, le-am alocat diferența pe 2022, și le-
am alocat proporțional cotizația pe 2023, până în 28 aprilie, data hotărârii AGA. 
Și acum, suntem practic cu cotizația la zi.  
D-na Elena Muscă:  
 Tot legat de cotizații, în adresa primită de la ADI ZMC, erau menționate și 
datoriile pentru plata cotizației pe 2013, pe care nu le-am plătit. Care este 
motivul? 
D-na Cristina Șchiop:  
 Acea sumă s-a prescris și din păcate nu mai putem... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc doamna director! 
 Dacă mai dorește cineva la Diverse?  
 Poftiți, doamna consilier?! 
D-na Adela Dehenes:  
 Pentru că următoare întâlnire va avea loc, probabil spre sfârșitul lunii 
iulie, între cele două ședințe va avea loc Electric Castle, și aș vrea să ne spună 
cineva de la departament, care este situația pentru a facilita accesul la Electric 
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Castle, având în vedere că acum câteva luni au fost discuții și în presă, prin 
lucrările la DJ161, podul nu este funcțional, sau eu nu am informații actuale, dar 
poate mă lămuriți, și accesul s-ar putea face numai prin comuna Jucu. Deci, 
vreau să întreb pe cineva dacă sunt actualități despre accesul la Electric 
Castle?  
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles. O să vă facem un răspuns, întrebările le-am notat și o să vă 
facem un răspuns. 
D-na Adela Dehenes:  
 Dar, e înainte de . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Înainte de Untold, da! 
D-na Adela Dehenes:  
 Nu înainte de Untold, înainte de Electric Castle, Electric castle va fi în 19... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am glumit, o să vă facem un răspuns.  
 Promisiunea anteprenorului este că finalizează podul până la începerea 
festivalului, sper să se țină și de cuvânt. 
Dl. Vakar Istvan:  
 Ne-am mai obișnuit cu promisiuni, și de aceea suntem un pic mai 
circumspecți, când facem astfel de promisiuni. Monitorizăm îndeaproape, îi 
cam pistonez la cap, pot să zic așa, adevărul. Merge greu, podul mare a mers 
foarte greu, Someșul în această perioadă a fost mult mai mare în debit decât 
în multi anualele care au fost până acum, dar asta nu contează, picioarele de 
pod sunt turnate toate, deja o parte din traverse, poate dacă mi-ați urmării 
Facebook-ul, am și prezentat exact, picior 1, picior 2, traversă, pusă nu știu 
unde. Urmează acum, zilele acestea să mai mergem și o să vă mai informez 
online, cu această treabă. Bineînțeles, din partea aparatului de lucru și a 
constructorilor, veți primi și în scris, exact datele problemei.  

Suntem interesați să meargă bine, fiindcă este, undeva, festivalul nostru, 
acela.  
D-na Adela Dehenes:  
 A plouat atât de mult, că probabil va fi soare și mult public.    
Dl. Vakar Istvan:  
 Mult public și praf, dar ne vom simți bine, fiindcă muzica e bună și 
suntem acasă, acolo.  
D-na Adela Dehenes:  
 Și, castelul e gata. 
Dl. Vakar Istvan:  
 Așa e.  
D-na Adela Dehenes:  
 Mulțumim! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc!  
 Domnul consilier, Cordoș?!  
Dl. Alexandru Cordoș:  
 Tocmai întrebam dacă este cineva de la Eco-Metropolitan?! 
 Domnule președinte, o chestiune de principiu. Dacă pe viitor, dar, eu nu 
am fost suficient de atent să vă rog acest lucru, când avem astfel de rapoarte, 
să ne fie prezentate de cei care le întocmesc. Sigur că au fost niște discuții, 
colegii noștri, cred că e mult mai complexă această situație, și poate că ar 
trebui să-i invităm data viitoare, sau la o dată când va fi noul raport, colegii de 
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la Eco-Metropolitan, și inclusiv, această firmă care se ocupă de acest contract, 
pentru că pe de o parte discutăm cu primarii, spre exemplu, ei vin și spun “ 
50% și-au încheiat contracte, nu știu, cu firma respectivă și costurile sunt mari ” 
să vedem ce atribuții au prin contract, și primarii, ce atribuții are prin contract 
firma, ce atribuții are Consiliul Județean, cu siguranță că cei care se ocupă 
cunosc, noi probabil că nu le cunoaștem, și de aici apar tot felul de astfel de 
discuții, și cred că ar fi bine să-i invităm, să ne prezinte dânșii, și apoi să îi 
ascultăm exact, să zic de la sursă, să nu fie tot felul de alte discuții, e clar că mai 
sunt unele probleme, dar în același timp, totuși există o muncă de multă 
vreme a colegilor din Consiliul Județean . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 De 12 ani.  
Dl. Alexandru Cordoș:  
 . . . și nu numai pentru acest lucru, și poate că ar trebui să explicăm mai 
bine. Eu pentru asta pledez, fără să fiu de o parte sau de alta, pentru o 
informare mai bună și a noastră, a consilierilor, noi ne informăm, eu am citit 
asta de vreo trei ori, dar sunt niște chestiuni mărunte, că am fost pe la Viișoara, 
că am verificat nu știu ce, că am fost până la, nu știu unde, Valea Racilor și nu 
știu care, la Turda, sunt interesante de vizitat, dar nu cred că sunt relevante 
pentru ceea ce discutăm noi în Consiliul Județean. 
 Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc, domnul consilier.  
Dl. Iancu Pintea:  
 Da, mulțumesc domnul consilier, vreau să spun că următoarea ședință 
am planificat-o pentru 20 iulie, o să invităm și pe cei de la Supercom și o să 
încerc să vi-l fac mai complex.  
Dl. Alexandru Cordoș:  
 Să ne și prezentați aici ... 
Dl. Iancu Pintea:  
 Da, ideile principale o să le prezint, și aștept întrebări. 
Dl. Alexandru Cordoș:  
 De altfel, eu apreciez, să nu considerați că am făcut vreun atac la 
instituție, apreciez ceea ce faceți, dar, cred că trebuie să spuneți, și noi să fim, 
poate mai atenți la ceea ce faceți.  
 Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc! 
 Dacă mai dorește cineva să intervină la Diverse? 
 Domnul consilier?! 
Dl. Mihai Iepure:  
 Domnul vicepreședinte, cu două rugăminți: 

În primul rând nu am primit răspunsul la întrebările din ședința 
anterioară, cea legată de DJ107T, Mărișel. 

Și, doi, nici la întrebarea legată de maternitate, motiv pentru care o 
reiterez, au trecut două luni de la respingerea proiectului nostru, ce evoluție s-
a făcut pentru a construi o nouă maternitate în județul Cluj? 
 Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc!  
 Altcineva dacă dorește?  
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Dl. Horea Chirteș:  
 Domnule președinte, Horea Chirteș sunt, voiam să întreb dacă s-a găsit o 
soluție pentru remedierea situației, Aleea de la Muzeul Etnografic, este într-o 
stare în care pune, chiar în pericol autoturismele care ajung acolo pentru 
diverse evenimente. Am fost de față când un autoturism și-a spart baia de ulei, 
probabil că putem să ne trezim și să fim dați în judecată, pentru că, aceea alee, 
știu că aparține de Consiliul Județean, am verificat, am înțeles că este în 
administrarea muzeului, dar cred că suntem împreună responsabili ca să 
remediem această situație, este o suprafață relativ mică, și este păcat ca toți 
invitații care vin din afara Clujului, și din Cluj, să intre, să aibă accesul la 
parcarea care este amenajată acolo, și parcarea ar trebui, să zic, amenajată mai 
bine, pentru că este la nivel de pământ, fără să fie pusă o piatră, astfel încât 
mașinile să poată intra, și să poată și ieși, pentru că dacă plouă, nu mai pot ieși 
de acolo. Eu zic că este foarte important și până la ședința următoare să avem 
o soluție, adică cine este în măsură, să ne dea o soluție, cum putem să 
remediem situația aceasta?! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles! 
Dl. Horea Chirteș:  
 Mulțumesc mult! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Poftiți doamna consilier?! 
D-na Adela Dehenes: 
 Vreau numai să continui expunerea colegului Chirteș. Cine este 
responsabil? Adică, nu este normal ca în urma unei vizite private, să constatăm 
anumite deficiențe, care practic pot fi raportate de către managementul 
instituției, și asta este valabil în general.  
 Mulțumesc!  
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc! 
 Dacă mai dorește cineva să aibă o intervenție la Diverse?  
 Dacă nu, vă mulțumesc pentru participare și vă doresc o zi bună!  
 

* 
 

Având în vedere faptul că au fost epuizate toate probleme înscrise în 
ordinea de zi, constat că lucrările prezentei ședințe s-au încheiat. 

Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparența în 
administrația publică nr. 52/2003, cu modificările și completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afișat la sediul 
Consiliului Județean Cluj și publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
              

         PREŞEDINTE,                                      SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
            ALIN TIŞE                                                                SIMONA GACI 


